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 ENERGIATEKNIIKAN KILTA  PÖYTÄKIRJA 
 1/2022 

 ARMATUURI ry  11.01.2022 

 Ylioppilastalo 

 Laserkatu 10 

 53850 Lappeenranta 

 HALLITUKSEN KOKOUS 1/2022 

 Aika:  11.1.2022 klo 14:00 
 Paikka:  Yo Studio (209), Ylioppilastalo/ Teams 
 Läsnä: 

 Tommi Murtola (puheenjohtaja) 
 Aapo Löyttyniemi (sihteeri) 
 Ville Ketola 
 Eetu Vilenius 
 Eemil Juntunen 
 Satu Lehto 
 Aleksi Koskela 
 Sara Simell 
 Vilma Rantanen 
 Iida Tapanainen 
 Anastasia Titievskaja 
 Mia Suomalainen 
 Senni Auvinen 
 Risto Asikainen 
 Jaakko Marttila 
 Sonja Pekonen 
 Rebekka Jousa 
 Benjam Tulensalo 
 Eeva Ruuska 
 Juha Jäkärä 
 Viivi Vesterinen 

 Heikki Tervanen 
 Suvi-Tuuli Ryhänen 
 Veikka Kalasniemi 
 Lari Vanhala 
 Maria Kivistö 
 Maija Keränen 
 Tuomo Murtu 
 Erkka Sorvali 
 Jussi Toivonen 
 Alexander Bennet-Tighe 
 Santeri Nikulainen 
 Henry Harinen 
 Hannes Täyrönen 
 Matilda Orpana 
 Ilari Peltonen 
 Suvi-Tuuli Poikonen 
 Veera Haanpää 
 Dishti Massaon 
 Noora Markkanen 
 Sasha Vorobjev 
 Lina Rosenström 
 Jussi Lähteenmäki 
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 Benjam Tulensalo poistui kokouksesta kohdassa 9. 
 Suvi-Tuuli Poikonen poistui kokouksesta kohdassa 9. 
 Riikka Rautio poistui kokouksesta kohdassa 9. 
 Heikki Tervanen poistui kohdassa 9. 
 Maria Kivistö poistui kohdassa 9. 
 Sami Antikainen poistui kohdassa 9. 
 Suvi-Tuuli Ryhänen poistui kohdassa 9. 
 Lari Vanhala poistui kohdassa 9. 
 Senni Auvinen poistui kohdassa 9. 
 Rebekka Jousa poistui kohdassa 9. 
 Anastasia Titievskaja poistui kohdassa 9. 
 Sonja Pekonen poistui kohdassa 9. 
 Jussi Toivonen poistui kohdassa 9. 
 Eeva Ruuska poistui kohdassa 10. 
 Ilari Peltonen poistui kohdassa 11. 
 Maija Keränen poistui kohdassa 12. 
 Tuomo Mutru poistui kohdassa 12. 
 Risto Asikainen poistui kohdassa 21. 
 Eemil Juntunen poistui kohdassa 23. 
 Alexander Bennet-Tighe poistui kohdassa 23. 

 Jussi Lähteenmäki liittyi kokoukseen kohdassa 15. 
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 ESITYSLISTA 

 1.  Kokouksen avaus 
 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 3.  Esityslistan hyväksyminen 
 4.  Ilmoitusasiat 
 5.  Posti 
 6.  Laskut ja talous 
 7.  Kiltakummin kuulumiset 
 8.  Hallituksen järjestäytyminen 
 9.  Toimihenkilöiden valinta 
 10.  Tilinkäyttöoikeuden muuttaminen 
 11.  Nimenkirjoitusoikeuden muuttaminen 
 12.  Koulutusohjelman neuvoa-antavan johtoryhmän opiskelijaedustajien valinta 
 13.  LTKY:n pakettiauton ajo-oikeudet 
 14.  Toimintasuunnitelma ja talousarvio 2022 
 15.  Vuosijuhlaedustaminen 2022 
 16.  Hallituksenvaihtorieha ja perehdytys 
 17.  Kesätyösaunis 
 18.  Kesätöiden esittelyilta 
 19.  Keväänavajaiset 
 20.  ATS-Seminaari ja sitsit 
 21.  Vuosijuhlat 2022 
 22.  LES-fuksipulkkailu 
 23.  Pikkulaskiainen 2022 
 24.  Kursiot 2022 
 25.  Kuvaukset ja apinakalenteri 
 26.  Muut esille tulevat asiat 
 27.  Kokouksen päättäminen 

 1. Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 14.04. Järjestettiin  nimenhuuto. 
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 2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden ehdot täyttyvät, kokouskutsu on toimitettu 
 hallitukselle ajoissa ja hallituksen jäsenistä on yli puolet paikalla, tarkemmin ottaen 11/11. 

 Annetaan kiltakummillemme Suvi - Tuuli Ryhäselle läsnäolo- ja puheoikeus tämän vuoden 
 hallituksen kokouksissa. 

 3. Esityslistan hyväksyminen. 

 Ehdotetaan esityslistaa hyväksyttäväksi sellaisenaan. 

 Esityslista hyväksytty sellaisenaan. 

 4. Ilmoitusasiat. 

 Haalarit tuli ja katosi hetkeksi. Nyt LTKY toimistolla. 

 Ensimmäinen halko. 

 Huomenna Aluevaalien ennakkoäänestys. 

 5. Posti 

 Pikkulaskiaisen liput, laskuja ja joulukortti 

 6. Laskut ja talous 

 Puheenjohtaja antaa puheenvuoron rahastonhoitajalle. 
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 Kaksi laskua odottaa kiltiskaapissa ja taloustilanne ei vielä tiedossa 

 Huomautus zoomista: Muiden puhe ei kuulu linjoille, Tommi toistaa. 

 7. Kiltakummin kuulumiset 

 Suvi-Tuuli esittäytyi ja kertoi kuulumiset. 12.1. LTKY järjestää iltapäivällä aluevaalipaneelin 
 ja varsinainen vaalipäivä 23.1. LTKY ja KOE meets skinnarila peruttu, mutta sektorikohtaista 
 koultusta tulossa. YTHS maksu pitää maksaa Tammikuun loppuun mennessä. Etäopetusta 
 tammikuun loppuun asti. 

 8. Hallituksen järjestäytyminen 

 Syyskokouksessa 25.11. esitin hallituksen kokoonpanoksi seuraavaa: 

 Puheenjohtaja: Tommi Murtola 

 Varapuheenjohtaja: Aleksi Koskela 

 Sihteeri: Aapo Löyttyniemi 

 Rahastonhoitaja: Mia Suomalainen 

 Yrityssuhdevastaava: Iida Tapanainen 

 Excursiomestari: Sara Simell 

 Projektivastaava: Eemil Juntunen 

 Emäntä: Vilma Rantanen 

 Isäntä: Ville Ketola 

 Opintovastaava: Eetu Vilenius 

 Viestintävastaava: Satu Lehto 

 Esitetään kyseistä kokoonpanoa hyväksyttäväksi. 
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 Hyväksytään hallituksen kokoonpano. 

 9. Toimihenkilöiden valinta. 

 Tommi Murtola: Ehdotan toimihenkilöiden valitsemiseksi seuraavaa. Mikäli samaan 
 tehtävään on useampi hakija, hallitus äänestää käsiäänestyksellä ja suhteellisen enemmistön 
 saanut hakija valitaan. Jos samaan tehtävään halutaan vielä toinen toimihenkilö, hallitus 
 äänestää käsiäänestyksellä. 

 Sennille puheenvuoro: Mitä hallitus tekee kun uutta pestiä ehdotetaan? 

 Hallitus äänestää pestin tarpeellisuudesta. 

 Alumnivastaava 

 Hakijat: Benjam Tulensalo 

 Benjamia kuultiin 

 Benjamin valittiin alumnivastaavaksi yksimielisesti. 

 ATS- vastaava 

 Hakijat: Riikka Rautio 

 Riikkaa Kuultiin 

 Riikka valittiin ATS-vastaavaksi yksimielisesti. 

 Auslandexkursionsekretär 

 Hakijat: Merle Kluver 

 Merle ei ollut paikalla 

 Merle Valittiin Auslandexkursionsekretäriksi yksimielisesti. 
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 Haalarimerkkivastaava 

 Hakijat: Sasha Vorovjev, Veikka 

 Sashaa kuultiin zoomin kautta 

 Veikkaa kuultiin 

 Tommi ehdotti että molemmat, sekä Veikka että Sasha valitaan haalarimerkkivastaavaksi 

 Molemmat valittiin haalarimerkkivastaaviksi yksimielisesti. 

 Häirintäyhdyshenkilö 

 Hakijat: Essi Rissanen, Lari Vanhala 

 Laria Kuultiin 

 Essi ei ollut paikalla 

 Ehdotetaan että molemmat valitaan pestiin 

 Molemmat valittiin häirintäyhdyshenkilöiksi yksimielisesti. 

 Jokapaikanhöylä 

 Hakijat: Maria Kivistö 

 Mariaa kuultiin 

 Puheenjohtaja avasi keskustelun aiheesta. 

 Eemilille puheenvuoro: En usko että avustaminen ei vaadi erillistä toimaripestiä. 

 Hallitus äänestää siitä onko pesti tarpeellinen 

 Hallitus äänesti äänin 8-3 siitä ettei pestiä tarvita. 

 Pestiä ei lisätä. 
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 Aleksi Koskela lisäsi ettei äänestystulos indikoi avuntarpeen puutteesta. 

 Kiltahuonevastaava 

 Hakijat: Erkka Sorvali, Ilari Peltonen 

 Erkkaa kuultiin, Erkalle esitettiin kiperiä kysymyksiä kahvista, suodatinpusseista ja sai 
 ylävitosen Suvi-Tuuli Poikoselta. 

 Ilaria kuultiin, Suvi-tuuli ehdotti Ilarillekkin ylävitosta, Ilari kieltäytyi. Ilarilta kysyttiin 
 kahvista ja saavutettavuudesta. 

 Ville Ketola kysyi kiltahuoneen pelilaitteiden päivittämisestä. 

 Hallitus äänesti valinnasta äänin 6-5 Ilari Peltoselle. Ilari Peltonen valittiin 
 kiltahuonevastaavaksi. 

 Kirjailija 

 Hakijat: Senni Auvinen 

 Senniä kuultiin. Senni ehdotti uutta pestiä historiikkia varten. Senni haluaa armatuuri 
 sähköpostin historiikkia varten. 

 Avattiin keskustelu Kirjailija-pestin tarpeellisuudesta. 

 Hallitus on sitä mieltä että pesti on tarpeellinen. 

 Senni Auvinen valittiin kirjailijaksi. 

 Kursiosihteeri 

 Hakija: Viljami Laine 

 Viljami ei ollut paikalla 

 Viljamia ehdotettiin ja Viljami valittiin kursiosihteeriksi 
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 Kurssipalautesihteeri 

 Hakija: Markus Laitinen 

 Ehdotetaan että Markus valitaan 

 Markus laitinen valittiin yksimielisesti. 

 KV-sektori 

 Hakijat: Alexander Bennet-Tighe, Dishti Massaon, Henry Harinen, Marika Bister, Viivi 
 Vesterinen 

 Alexia kuultiin, Alexilta kysyttiin hänen harrastuksistaan. 

 Dishtiä kuultiin. 

 Henryä kuultiin. 

 Viiviä kuultiin. 

 Suvi-Tuuli poikonen ehdotti, että pestiin valittaisiin vähintään kaksi hakijaa. 

 Lari komppasi Suvi-Tuulin ehdotusta. 

 Hallitus eristäytyi ulos keskustelemaan aiheesta ja äänestämään. 

 Alex: 6 

 Viivi: 8 

 Dishti: 8 

 Marika: 0 

 Henry: 0 

 Hallituslaisilla oli käytössä kaksi ääntä. Hallitus äänesti kaksi paikat henkilöille Dishti ja 
 Viivi. 
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 Dishti ja Viivi valittiin 

 Lahtivastaava 

 Hakijat: Tuomo Mutru ja Lari Vanhala 

 Laria kuultiin 

 Tuomoa kuultiin 

 Tuomo Mutru valittiin Lahtivastaavaksi ilman äänestystä, sillä Lari vetäytyi. 

 Liikunta-sektori 

 Hakijat: Antti Salminen, Joni Erkinharju, Jussi Toivonen, Maija Keränen, Rebekka Jousa 

 Antti ei ollut paikalla 

 Joni ei ollut paikalla 

 Jussia kuultiin, Jussilta kysyttiin kiltaolympialaisista ja siitä minä vuonna aloitti opiskelun. 

 Maijaa kuultiin, Maijalta kysyttiin esimerkkiä hänen ideoistaan liikunta-vastaavana. 

 Rebekkaa kuultiin, Rebekka puhui muun muassa siitä, että kaikkien täytyy uskaltaa 
 osallistua, Tuomo lisäsi rebekan puheeseen, että osallistumisprosentti paranee vuoden 
 mittaan. 

 Hakijat poistuivat kokouksesta hetkeksi. 

 Ehdotetaan että pestiin valitaan kaksi henkilöä. 

 Äänestetään samalla tavalla kuin KV-sektorista eli hallituslaisilla kaksi ääntä 

 Antti: 2 

 Joni: 0 

 Jussi: 5 
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 Maija: 6 

 Rebekka:9 

 Äänestyksellä valittiin liikunta-sektorille Maija ja Rebekka. 

 Panimokisälli 

 Hakijat: Maria Kivistö, Santeri Nikulainen 

 Hakijoita kuultiin 

 Hallitus äänesti äänin 7-4 Santeri Nikulaisen panimokisälliksi. 

 Panimomestari 

 Hakijat: Heikki Tervanen 

 Heikkiä kuultiiin. 

 Heikki valittiin panimomestariksi yksimielisesti. 

 Projektisihteeri 

 Hakijat: Viivi Vesterinen, Henry Harinen, Veikka Kalasniemi 

 Viivi vetäytyi kilpailusta 

 Henryä kuultiin 

 Veikkaa kuultiin 

 Ehdotetaan että molemmmat valitaan projektisihteereiksi 

 Molemmat valittiin projektisihteereiksi yksimielisesti. 
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 Puuhanasty 

 Hakija: Anastasia Titievskaja 

 Anastasiaa kuultiin, Anastasialta kysyttiin onko tämä henkinen jatkumo puusepälle, kysyttiin 
 nimestä, kysyttiin vujulahjojen teosta, kysyttiin onko nimi pakko olla Puuhanasty. 

 Avattiin keskustelu pestin tarpeellisuudesta 

 Senni pyytää hallitusta pohtimaan pestin tarpeellisuutta peilaten esimerkiksi 
 jokapaikanhöylän hylkäämiseen. 

 Hallitus äänesti pestin tarpeellisuudesta. Pesti äänestettiin äänestystuloksin 10-1 
 tarpeelliseksi. 

 Puuseppä 

 Hakijat: Lassi Onne 

 Lassi ei ollut paikalla 

 Puheenjohtaja avasi keskustelun pestin tarpeellisuudesta 

 Riikka kysyy mäkiautosta. 

 Äänestetään pestin tarpeellisuudesta 

 Äänin 6-4 päätettiin ettei puuseppää valita tänä vuonna 

 Rahastotoimihenkilö 

 Hakijat: Sonja Pekonen 

 Sonjaa kuultiin 

 Ehdotetaan että Sonja valitaan pestiin 

 Sonja valittiin rahastotoimihenkilöksi yksimielisesti. 
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 Some-vastaava 

 Hakijat: Sami Antikainen 

 Samia kuultiin, Sami esitti videon siitä, miksi hänet pitäisi valita. 

 Ehdotetaan Samia Some-vastaavaksi 

 Valitaan Sami Antikainen Some-vastaavaksi yksimielisesti. 

 TEK- kiltayhdyshenkilö 

 Hakijat: Jussi Lähteenmäki, Tuomo Mutru, Jaakko Marttila, Jussi Toivanen 

 Jaakkoa kuultiin 

 Jussi Toivasta kuultiin 

 Tuomoa kuultiin 

 Jussi Lähteenmäki ei ollut paikalla, mutta hänen ääniviesti kuultiin. 

 Hallitus äänestää uudesta TEK-kiltayhdyshenkilööstä 

 Hallitus äänesti Jussi Lähteenmäen TEK-kiltayhdyshenkilöksi 9 äänellä 

 Vaellusvastaava 

 Hakijat: Matilda Orpana 

 Matildaa kuultiin 

 Matilda mykistettiin zoomin kautta 

 Liikuntasektori uskoo pystyvänsä järjestämään vaelluksia ilman vaellusvastaavaa. 

 Hallitus äänesti pestin tarpeettomaksi äänin 8-3. Vaellukset kuitenkin otetaan mukaan 
 Armatuurin toimintaan. 



 LAPPEENRANNAN TEKNILLINEN YLIOPISTO                  Pöytäkirja 
 ENERGIATEKNIIKAN KILTA                                                 Sivu  14  /23 

 ARMATUURI RY 
 1/2022 
 11.01.2021 

 Valokuvaaja 

 Hakijat: Eeva Ruuska 

 Eevaa kuultiin 

 Ehdotetaan Eevan valintaa valokuvaajaksi 

 Valitaan Eeva Ruuska Valokuvaajaksi yksimielisesti. 

 Vanha valokuvaaja 

 Hakijat: Juha Jäkärä 

 Juhaa kuultiin 

 Eeva on sitä mieltä että toinen valokuvaaja olisi tarpeellinen. 

 Aapo mainitsi, että vara valokuvaaja on tarpeellinen, sillä puuseppää ei valittu. 

 Äänestettiin että pesti on tarpeellinen ja Juha valitaan äänin 9-2 

 Vara-EI 

 Hakijat: Risto Asikainen, Joni Erkinharju, 

 Ristoa kuultiin, Ristolta kysyttiin autosta 

 Sanni ei paikalla, Sannilla auto 

 Hallitus äänestää ja kaikilla kaksi ääntä. 

 Hallitus valitsi Riston ja Sannin vara-EI:ksi. Molemmat saivat 11 ääntä. 

 Wanha henkilö 

 Hakijat: Benjam Tulensalo ja Jaakko Marttila 
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 Jaakkoa kuultiin, Jaakolta kysyttiin iästä. 

 Jaakko Marttila valittiin Wanhaksi henkilöksi äänin 6-5 

 YES- vastaava 

 Hakijat: Marika Bister 

 Marika ei paikalla 

 Ehdotetaan että Marika valitaan 

 Marika valittiin pestiin yksimielisesti. 

 Yrityssuhdetoimihenkilö 

 Hakijat: Hannes Täyrynen, Markus Laitinen, Peppi Pelkonen, Sonja Pekonen, Niko 
 Ollikainen 

 Hannesta kuultiin 

 Markus Laitinen ei paikalla 

 Peppi ei paikalla 

 Sonja ei paikalla 

 Niko ei paikalla 

 Hallitus äänesti tuloksin 

 Hannes: 11 

 Markus: 0 

 Niko: 11 

 Sonja: 0 

 Peppi: 0 
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 Valitaan Hannes ja Niko yrityssuhdetoimihenkilöiksi 

 10. Tilinkäyttöoikeuden muuttaminen. 

 Ehdotetaan tilinkäyttöoikeuden poistamista Jaakko Marttilalta ja Aapo Länsimieheltä 

 Ehdotetaan tilinkäyttöoikeuden, sekä verkkopankkitunnusten siirtämistä Tommi Murtolalle ja 
 Mia Suomalaiselle 

 Ehdotukset hyväksyttiin sellaisenaan. 

 11. Nimenkirjoitusoikeuden muuttaminen 

 Ehdotettu nimenkirjoitusoikeuden poistamista Jaakko Marttilalta, Aapo Länsimieheltä ja 
 Riikka Rautiolta 

 Ehdotetaan nimenkirjoitusoikeuden siirtämistä Tommi Murtolalle, Mia Suomalaiselle, Iida 
 Tapanaiselle, Eemil Juntuselle ja Aleksi Koskelalle. 

 Ehdotukset hyväksyttiin sellaisenaan. 

 12. Koulutusohjelman neuvoa-antavan johtoryhmän opiskelijaedustajien valinta 

 Alustavasti ehdotetaan koulutusohjelman neuvoa-antavan johtoryhmän jäseniksi: Tommi 
 Murtolaa, Eetu Vileniusta ja Lari Vanhalaa. Tehtävään on perinteisesti valittu n. 5 jäsentä. 
 Onko paikalla olevilla jäsenillä kiinnostusta lähteä mukaan edustajaksi? 

 Ehdotetaan koulutusohjelman neuvoa-antavan johtoryhmän jäseniksi Tommi Murtolaa, Eetu 
 Vileniusta, Lari Vanhalaa Jaakko Marttilaa ja Ville Ketolaa. 
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 Valitaan koulutusohjelman neuvoa-antavan johtoryhmän jäseniksi Tommi Murtola, Eetu 
 Vilenius, Lari Vanhala, Jaakko Marttila ja Ville Ketola. 

 13. LTKY:n pakettiauton ajo-oikeudet 

 Ehdotan LTKY:n pakettiauton ajo-oikeuksien siirtämistä Eemil Juntuselta ja Satu Lehdolta 
 Ville Ketolalle ja Vilma Rantaselle 

 Siirretään LTKY:n pakettiauton ajo-oikeudet Ville Ketolalle ja Vilma Rantaselle. 

 14. Toimintasuunnitelma ja talousarvio 2022 

 Toimintasuunnitelma ja talousarvio käytiin läpi syyskokouksessa, ehdotetaan näiden 
 hyväksymistä muutoksitta. 

 Hyväksytään toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2022. 

 15. Vuosijuhlaedustaminen 2022 

 Vuosijuhlaedustamiseen tarvitaan selkeä toimintatapa, jota aletaan toteuttaa heti 
 alkuvuodesta. Ehdotetaan seuraavanlaista toimintamallia: PJ 5 vapaavalintaista 
 vuosijuhlaedustusta. HaTo chätissä ilmoittaudutaan halukkaaksi vuosijuhlille, ja 
 puheenjohtaja päättää edustajat vuosijuhlille 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Ehdotus: PJ 5 vapaavalintaista vuosijuhlaedustusta. HaTo chätissä ilmoittaudutaan 
 halukkaaksi vuosijuhlille, ja puheenjohtaja päättää edustajat vuosijuhlille 

 Sara Simell ehdotti, että PJ päättäisi 3 vapaavalintaiset vujut joihin pääsevät. 

 Aleksi jäävää itsensä keskustelusta 

 Tommi ehdotti, että PJ päättää 3+LTKY vujut joihin pääsee. 

 PJ sulkee keskustelun 
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 Ehdotetaan että  PJ 3 vapaavalintaista vuosijuhlaedustusta ja LTKY vuosijuhlaedustus. HaTo 
 chätissä ilmoittaudutaan halukkaaksi vuosijuhlille, ja hallitus päättää edustajat vuosijuhlille. 

 Päätetään:  PJ 3 vapaavalintaista vuosijuhlaedustusta ja LTKY vuosijuhlaedustus. HaTo 
 chätissä ilmoittaudutaan halukkaaksi vuosijuhlille, ja hallitus päättää edustajat vuosijuhlille. 

 16. Hallituksenvaihtorieha ja perehdytys 

 Hallituksenvaihdon voitaisiin toteuttaa viime vuoden kaltaisessa talviriehassa. Hallituksen 
 vaihtoon saadaan tukea TEK:iltä 125 euroa. Kutsutaan talviriehaan uudet ja vanhat 
 HaTolaiset, sekä uusi tykki Miko Kuokkanen. 

 Tapahtuma järjestetään samankaltaisena talvipävänä kuin viimevuonna. 

 Ehdotetaan alustavaksi päiväksi 7.2.2022 

 Päätetään: alustava päivä 7.2.2022 

 17. Kesätyösaunis 

 Epidemiatilanteen johdosta ei voida järjestää fyysistä saunailtaa. 

 Tämän tapahtuman järjestäminen on ainakin virallisen osuuden kannalta mahdollinen 
 toteuttaa etänä. Tapahtumaan kysytään tupsufukseja ja sen yhteyteen voitaisiin järjestää 
 TEKin työkirjan tärkeimpien kohtien läpikäyntiä (kyhi) ja tilaisuuden jälkeen siirtyä 
 armatuurin discordiin viettämään iltaa Päivämäärä on vielä avoin. 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Risto ehdottaa että jackbox pelit olisivat hyviä aktiviteettejä jatkoille. 

 Tommi ehdottaa päivämääräksi 20.1.2022 klo 17:00 

 PJ sulkee keskustelun 
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 Ehdotetaan tapahtuman järjestämistä etänä Zoomissa (20.1.2022 klo 17:00), aluksi on 
 tupsufuksien perinteinen viime vuoden kesätyöpaikkojen esittelytilaisuus, sitten tek työkirjan 
 läpikäyntiä, jonka jälkeen iltaa voi siirtyä jatkamaan killan discordiin. 

 Päätetään: Kesätyösaunis järjestetään etänä (20.1.2022. klo 17:00) Zoomissa. 

 18. Kesätöiden esittelyilta 

 Sara Simell haluaa järjestää yritysesittelyjä kampuksella. Sara on tehnyt alustavan pohjan 
 tapahtumalle ja on suunnitellut alustavasti yrityksiä joihin voisi ottaa yhteyttä. 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Hallitus uskoo, että kiinnostusta tapahtumaan löytyisi. 

 Päivämäärästä ei ole varmuutta, mutta mieluiten mahdollisimman pian. 

 Jussi Lähteenmäki ehdotti että tapahtuma voitaisiin järjestää kävelykursiona. 

 Sara Simell uskoo sen aiheuttavan korona-rajoituksellisia ongelmia. 

 PJ sulkee keskustelun 

 ehdotetaan tapahtuman järjestämistä alustavasti helmikuun alussa 

 järjestetään tapahtuma helmikuun alussa. 

 19. Keväänavajaiset 

 LTKYn bilekierron mukaan, Armatuuri järjestää keväänavaiset tänä vuonna. Tälle vuodelle 
 tehtiin baarisopimus Gigglin Marlinin kanssa, joten nämä bileet olisivat hyvä pitää. Koska 
 koronatilanne elää ehdotan päätöstä keväänavajaisista siirrettäväksi seuraavaan hallituksen 
 kokoukseen. 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Eemil pohtii, onko Keväänavajaisia pakko pitää. 

 Toinen vaihtoehto olisi siirtää Kevääänavajaisia myöhemmälle. 

 PJ sulkee keskustelun 
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 Ehdotetaan päätöksen siirtämistä keväänavaisten järjestämisestä seuraavaan hallituksen 
 kokoukseen 

 Siirretään päätöstä seuraavaan hallituksen kokoukseen. 

 20. ATS-seminaari ja sitsit 

 Kuten nyt jo teemaksi on muodostunut, tätäkään tapahtumaa ei fyysisesti ainakaan normaaliin 
 ajankohtaan pystytä järjestämään. 

 Tapahtuman voisi siirtää keväämmälle tai jopa syksylle. jolloin tapahtumasta voitaisiin tehdä 
 isompi 

 Toinen vaihtoehto olisi järjestää seminaari etänä, jolloin ainakin uusille opiskelijoille 
 saataisiin kerrottua, mikä on ATS ja mitä sen jäsenyyteen kuuluu. Etäseminaarien suosio on 
 kuitenkin ainakin oman kokemukseni mukaan suhteellisen vähäistä, eikä ATS:än mielipidettä 
 ole vielä kysytty. 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Järkevin päätös on siirtää tapahtuma syksylle. 

 Useat komppaavat tätä ideaa 

 PJ sulkee keskustelun 

 Ehdotus: Siirretään ATS-seminaari ja sitsit syksylle 

 Päätös: Siirretään ATS-seminaari ja sitsit syksylle 

 21. Vuosijuhlat 

 Vuosijuhlille on varattu alustavasti maaliskuun 5-6 päivä. Ne voitaisiin pitää siinä. 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Eemil ei näe tenttiviikon haittaavan vuosijuhlien järjestämistä. Eemil suunnittelee että jatkot 
 järjestettäisiin Gemmissä. 

 Pyritään sovittamaan lanien kanssa kellarin käyttö ja saada sillis kellariin klo 12.00 alkaen. 
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 PJ sulkee keskustelun 

 Ehdotus: Pidetään vujut 5-6 maaliskuuta 

 Päätös: Pidetään vujut 5-6 maaliskuuta 

 22.  Siirrytään kohtaan 22. LES- fuksipulkkailu 

 Kauan aikaa sitten järjestettiin vastaava tapahtuma. Olen LESsin muiden kiltojen PJ:den 
 kanssa keskustellut ja tällainen voisi olla hauska järjestää samalla tyylillä kuin meidän 
 hatovaihto (huhtari ja rasteja) rastinpitäjiä voisivat olla esimerkiksi pjt, fvt, EIt 
 (ruoka/juomarasti), koveja voisi myös kysyä. 1.2.2022 sopisi muille killoille 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Hallituksen mielestä kuulostaa hyvältä 

 ehdotetaan tapahtuman järjestämistä 1.2.2022 

 päätetään tapahtuman järjestäminen 1.2.2022 

 23. Pikkulaskiainen 2022 

 Bussikuljetus järjestetään yhteistyössä sätkyn ja pelletin kanssa. Otamme bussiin ylimääräisiä 
 paikkoja, jotta yksittäislipunmyynnistä ostavilla on mahdollisuus osallistua 
 bussikuljetukseen. Mahdolliset tappiot jaamme kiltojen kesken 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Eetu kysyy onko tarkoitus myös tulla takaisin samana yönä 

 PJ päättää keskustelun 

 Ehdotettu: Pikkulaskiaisbussiin ylimääräisiä paikkoja, mahdolliset tappiot jaetaan kiltojen 
 kesken. 

 Ehdotus hyväksytty: Pikkulaskiaisbussiin ylimääräisiä paikkoja, mahdolliset tappiot jaetaan 
 kiltojen kesken. 
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 24. Kursiot 2022 

 Sara esittelee seuraavat kursiot jotka olisi tarkoitus pitää: Rankka 22.3-24.3, Ulkomaankursio 
 lokakuussa 5-7 päivää, Fuksikursio syksyllä, Asiakursio suunnitteilla, mutta 
 koronarajoitukset hankaloittavat asiaa. 

 Sara keräämässä sponsoritiimiä, joka auttaisi ulkomaankursion rahanhankintaan. 

 ehdotetaan että päivämäärät ovat hyvät 

 Päätös: Alustavat päivämäärät ovat hyvät. 

 25. Kuvaukset ja apinakalenteri 

 Otetaan kuvat HaToriehassa 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 Hallituksen mielestä kuulostaa hyvältä 

 Juhan mielestä kuvat olisi hyvä ottaa kaikki yhdellä kertaa 

 Suljetaan keskustelu 

 ehdotetaan että kuvat otetaan yhdellä kertaa HaToriehassa 

 päätetään, että kuvat otetaan HaToriehassa yhdellä kertaa 

 26. Muut esille tulevat asiat 

 PJ avaa keskustelun aiheesta 

 tarak tulee käymään, kaplaakin kanssa yhteissitsit 

 Kiinnostusta on järjestää tarakin kanssa jotain ja Kaplaakin kanssa yhteissitsit 
 (wanhojensitsit) 

 Haalarien jakaminen fukseille: Järjestetään useassa eri ajankohdassa keskiviikkona 
 10.00-13.00 ja ehkä perjantaina 
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 Hallituspaidat: Chatissa keskustelu väristä. 

 Beerpong turnaus järjestettävä. 

 Jussi huomautti että Tommi on paljon coolimpi PJ kuin Jaakko. 

 27. Kokouksen päättäminen. 

 Päätetään kokous ajassa 17.06 

 Pöytäkirjan vakuudeksi 

 _________________________  _________________________ 

 Tommi Murtola  Aapo Löyttyniemi 

 puheenjohtaja  sihteeri 


